

Personal Information Collection Statement 個人資料收集聲明

The information the member provides to the Bank of East Asia (Trustees) Limited (“Trustee”) as the trustee of the BEA (MPF) Master Trust Scheme / BEA (MPF) Value Scheme / BEA (MPF) Industry Scheme (“BEA MPF Scheme”) and The Bank of East Asia, Limited (“Sponsor”) as the sponsor of the BEA MPF Scheme is for the purposes of processing the application of Cyberbanking (MPF/ORSO) account. The information provided will not be disclosed or transferred to other parties and will be used solely by the Trustee and the Sponsor for purposes related to the application.

成員向東亞(強積金)集成信託計劃/東亞(強積金)享惠計劃/東亞(強積金)行業計劃(「東亞強積金計劃」)的受託人東亞銀行(信託)有限公司(「受託人」)及東亞強積金計劃的保薦人東亞銀行有限公司(「保薦人」)提供的資料是讓受託人及保薦人處理電子網絡銀行服務(強積金/職業退休計劃)賬戶的申請之用。成員所提供的資料將不會披露或轉移至第三者，及只供受託人及保薦人作申請有關的用途。

The information the member provides to the Trustee and the Sponsor is provided on a voluntary basis. However, failure to provide the requisite, correct and complete information may result in the Trustee and the Sponsor being unable to accept and process this application.

成員向受託人及保薦人提供資料乃屬自願性質。然而，如未能提供所需、正確及完整的資料，則可能令受託人及保薦人無法接納及辦理此項申請。

The member, at any time, shall be entitled to access his/her personal data and to correct any data relating to him/her, or request for information regarding privacy policies and practices and kinds of data held by the Trustee and/or the Sponsor, by writing to:-

成員有權隨時以書面方式查閱及更正任何有關其本身的個人資料，或查閱有關受託人及/或保薦人的私隱政策及守則及所持有的資料種類：-

Bank of East Asia (Trustees) Limited	東亞銀行(信託)有限公司	The Bank of East Asia, Limited	東亞銀行有限公司
The Individual Data Protection Officer	個人資料保障主任	The Group Data Protection Officer	集團資料保障主任
Bank of East Asia (Trustees) Limited	東亞銀行(信託)有限公司	The Bank of East Asia, Limited	東亞銀行有限公司
32 nd Floor, BEA Tower, Millennium City 5,	香港九龍觀塘道418號創紀之城五期	10 Des Voeux Road Central, Hong Kong	香港德輔道中10號
418 Kwun Tong Road, Kowloon, Hong Kong	東亞銀行中心32樓		

In accordance with the terms of the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486), each of the Trustee and the Sponsor has the right to charge a reasonable fee for the processing of any data access request.

根據《個人資料(私隱)條例》(第486章)的條款，受託人及保薦人各自有權就處理任何查閱資料的要求收取合理費用。

After a member ceases to be a member of the BEA MPF Scheme, the Trustee and the Sponsor shall continue to hold data relating to such member for a period of 7 years or such other period as prescribed by applicable laws and regulations.

當成員不再是東亞強積金計劃的成員後，受託人及保薦人會繼續持有有關該名成員的資料7年或按照有關法律和法規所規定的期限。

I declare that, to the best of my knowledge and belief, the information given in this form is correct and complete, and I have received, read and understood the above personal information collection statement and undertake to be bound by it.

本人聲明，本人深知確信，本表格所提供的資料均屬正確無訛且並無缺漏，並確認本人已接獲、細閱及了解上述個人資料收集聲明，並承諾受其約束。

Signature of member

成員簽署

Date (dd/mm/yyyy)

日期(日/月/年)

Note: The Signature Specimen should be same as the main MPF account

注意：必須與主要強積金賬戶的簽名式樣相符